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Múlt szerdán, a sorrendben tizenkettedik képviselő-testületi ülésen huszonhat napirendi pontot vettek górcső alá a képviselők.
A legfontosabb, kiemelendő témák a gyógyszertárak bérbeadására vonatkoztak, továbbá a foglalkoztatást és a költségvetést érintőek 

voltak túlsúlyban, de igencsak sok szó esett a Tisza-parti medence üzemeltetéséről és karbantartásáról is.
A 2016-os év zárszámadása elfogadásra került, nem csak a képviselő testület, hanem az állami könyvvizsgáló cég részéről is, ezt 

külön kiemelte a polgármester, Fejsztámer Róbert. Az egészségügyben felhalmozódott adósság is ezen az ülésen került újra szóba, 
ami, mint magyarázták, a törvények nem mindig összehangolt működése miatt lépett föl. A polgármester úgy magyarázta, egyszerre 
két problémát kellett megoldaniuk: egyrészről azt, hogy az egészségügy tovább tudjon normálisan működni, ezért garanciát vállaltak 
arra, hogy az elkövetkező 3-4 évben tisztázni fogják az adósságokat a gyógyszerbeszállítókkal szemben, másrészről pedig rendezték 
a gyógyszertárak viszonyát olyan értelemben, hogy hivatalos pályázatot írtak ki a gyógyszertárak bérbeadására. Jelentkező és aján-
lattevő személyében a csókai Neofarm Gyógyszertár jelent meg, a kritériumoknak eleget téve. A gyógyszertárak állománya is átkerül 
a vállalkozáshoz, valamint a munkások is alkalmazásban maradnak, ráadásul olyan szerződéskötésre kerül sor, melyben az is benne 
foglaltatik, hogy öt évre előre ki kell fi zetni a bérleti díjat. Így kicsit tehermentesíti a költségvetést az adósságok rendezése tekinteté-
ben. Ez a falvakban működő hat gyógyszertárat is érinti. Elfogadták továbbá az új akciótervet, amely a foglalkoztatásra vonatkozik, 
így a közmunka-program által közel hatvan embernek tudnak majd állást biztosítani hónapokon át. Elfogadták a rendeletjavaslatokat, 
egy kivételével, mely Tandari Zoltán UKROK-os képviselő felvetése volt. A medence és az autóbusz-állomás működése is téma volt 
szerdán.
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